

Charles Schwab, Hong Kong, Ltd.  
Different Signature Declaration Form  
嘉信理財香港有限公司不同簽名申報表格

www.schwab.com.hk | Tel 電話: +852-2101-0500 | Fax 傳真: +852-2810-9698

For identity verification purposes, we ask clients whose signatures on the account opening application appear different from the signatures on their passports to sign again on this form both ways and explain why there is a difference.

為身份驗證的目的，若您在帳戶申請表上的簽名不同於您護照上的簽名，請您在以下表格欄裡再次簽署，並解釋其不同簽名的原因。

**1. Account Holder Information** (Please print the following information.) 帳戶持有人信息 (請以英文正楷填寫)。Date 日期: \_\_\_\_\_  
(mm/dd/yyyy 月/日/年)

Account Number 帳戶號碼: \_\_\_\_\_

Name 姓名: \_\_\_\_\_

Address 地址: \_\_\_\_\_

**2. Explanation for Different Signatures** 闡釋不同簽名的原因

Signature as it appears on your passport 出現在護照上的簽名:

--

Signature as it appears on this application and as it is presently used 出現在申請表中以及您現用的簽名:

--

**Reason(s) 原因:**

Please explain why the abovementioned signatures are different. 請闡釋以上不同簽名的原因。 \_\_\_\_\_

--

**3. Return Instructions** 遞交方式

When your form is completed, please submit it using one of the options below.

- **Upload** online with secure messaging. 上載網上安全訊息。
  1. Go to schwab.com.hk and log in to your account. 前往schwab.com.hk並登入您的帳戶。
  2. Click the Message Center link (under Service), and then click the Compose New Message link. 點擊「信息中心」連結(在「服務」下方)，接著點擊「輸入新訊息」連結。
  3. Upload your form as an attachment by clicking the Add File button. 點擊「添加新文件」(Add File)並上傳本表格作附件。
  4. When your message is complete, click Send. 信息輸入完成後，點擊「發送」(Send)。
- **Fax** to +852-2810-9698. 傳真至 +852-2810-9698。
- **Mail** to the following address 郵寄至以下地址:  
Attn: Charles Schwab, Hong Kong, Ltd.  
Rooms 602-606, Gloucester Tower,  
The Landmark, 15 Queen's Road Central, Central, Hong Kong  
香港中環皇后大道中15號置地廣場告羅士打大廈6樓602-606室

FOR CHARLES SCHWAB USE ONLY 嘉信職員專用:											
Job ID	Branch Office and Account Number										

Charles Schwab, Hong Kong, Ltd. is registered with the Securities & Futures Commission ("SFC") to carry out the regulated activities in dealing in securities and advising on securities under registration CE number ADV256.

嘉信理財香港有限公司於香港證券及期貨事務監察委員會(「證監會」)註冊進行證券交易並就證券提供意見的受規管活動，其中央編號為ADV256。

